
        Zápisnica 
z 21. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

zo dňa 30.9.2022. 
Prítomní poslanci:  
Mária Marcinová, Ing. Katarína Mischurová, Ján Kešeľ,  Bc. Anna Senyková, 
Adriana Dziaková – hlavná kontrolórka 
Neprítomní poslanci:  Štefan Lenard, Mgr. Peter Stanko, Ľubomír Antolík 
Hostia:  -  
K bodu 1. - Otvorenie: Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov a poslankyne a skonštatoval, 
že zo 7 poslancov sú prítomní štyria, čiže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Za zapisovateľku starosta určil referentku obce Vieru Chomovú.   
Za overovateľov zápisnice určil poslancov: 
Marcinová Mária 
Mischurová Katarína Ing. 
Návrh programu rokovania prečítal zástupca starostu Ján Kešeľ. Všetky materiály dostali poslanci OZ elektronickou 
formou v dostatočnom časovom predstihu. Nakoľko nebol od poslancov OZ doplnený žiadny bod do rokovania,   
starosta obce dal hlasovať za navrhnutý program. 
 

Program rokovania na zasadnutie: 
 

1, Otvorenie 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov 
4, Plnenie rozpočtu za polrok 2022 
5, Rozpočtové opatrenie č. 2 a č. 3/2022 
6, Rôzne: a, Informácia o postupe legalizovania pozemkov pod povodňovou      

bytovkou 
                  b, Stanovenie termínu kultúrneho podujatia: „ Úcta k starším  
7, Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ 
8, Žiadosť podaná na obecný úrad      
9, Rekapitulácia uznesení 

            10, Záver 
 

Navrhnutý program bol schválený. 
Hlasovanie č. 1 
Za: 4 poslanci / Mária Marcinová,  Ján Kešeľ, Ing. Katarína Mischurová, Anna Senyková 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 

 
K bodu č. 2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
V krátkosti a s dobrou odozvou od obyvateľov sa zhodnotilo podujatie: „Odklínanie dreva“.  
 
K bodu č. 3, Interpelácie poslancov 
Poslankyňa Mischurová navrhla väčší dozor nad úpravou terénu v rómskej osade.  
Starosta obce poinformoval prítomných o stretnutí sa s novým majiteľom hospodárstva v Bačkove pánom 
Blažejom Hrubovským. Pán Hrubovský prisľúbil obci spoluprácu. 
Poslankyňa Senyková sa dotazovala ohľadne situácie bezdomovca Škulku. Starosta odpovedal, že menovaný 
nespolupracuje, aj keď obec sa všemožne snaží mu pomôcť či už so stravou alebo ubytovaním. Hneď, ako 
terenné pracovníčky v sociálnych zariadeniach povedia, že bol v minulosti trestaný za krádež, odmietnu 
ubytovanie. Skoro všetky zariadenia sú preplnené. Do Domova dôchodcov, ani do Domova sociálnych služieb 
nemôže byť prijatý, nakoľko nepoberá žiadny dôchodok, odpovedal starosta. Pani poslankyňa navrhla, či by 
nemohlo dôjsť k oslobodeniu významných osobností od platenia hrobového miesta. Ďalej navrhla identifikovať 
hroby na židovskom cintoríne. Prípadne pozvať Rabína a čo to sa dozvedieť o ľuďoch pochovaných na 



židovskom cintoríne v Bačkove. Poslankyňa Senyková pokračovala, či by nebolo možné vybudovať aspoň 
chodník alebo úzku cestičku k cintorínu. 
Poslankyňa Mischurová oznámila, že v rade MŠ a ZŠ končia mandáty členom rady škôl. Preto po Komunálnych 
voľbách bude potrebné vykonať nové voľby do rady MŠ a ZŠ. 
Starosta podal informáciu o štátnej inšpekcii v základnej škole. Referentka obce dodala, že počas tohto roka 
a to ešte nie koniec roka, bolo v obci Bačkov vykonaných či už na pridelené dotácie, na verejné obstarávanie 
a pod. sedem kontrol. A to zo: sociálnej poisťovne, úradu práce, Okresného úradu odb. všeobecnej vnútornej 
správy na evidenciu obyvateľov, na osvedčovanie listín a podpisov, ďalej z Úradu vlády a Ministerstva financií 
SR. Všetky dopadli k spokojnosti obecného úradu. Starosta obce tento bod ukončil s tým, že ak by niekto 
z poslancov mal interpeláciu, na konci zasadnutia sa k tomu vrátime. 
 

K bodu č. 4, Plnenie rozpočtu za polrok 2022. 
Po pár dotazoch ohľadne plnenia rozpočtu, Obecné zastupiteľstvo zobralo tento bod na vedomie. 
 
K bodu č.  5, Rozpočtové opatrenie č. 2 a č. 3/2022. 
Rozpočtové opatrenie, resp. úpravu rozpočtu za pol rok roku 2022 OZ schválilo.   
Hlasovanie č. 2 
Za: 4 poslanci / Mária Marcinová,  Ján Kešeľ, Ing. Katarína Mischurová, Anna Senyková 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 
 

6, Rôzne: a, Informácia o postupe legalizovania bytov v povodňovej bytovke. 
Starosta obce poinformoval o zlegalizovaní piatich bytov v povodňovej bytovke, na ktoré sú už vydané 
Rozhodnutia. Tri byty ešte nie sú vysporiadané. Tento bod zobralo OZ na vedomie. 
 
6, Rôzne: b, Stanovenie termínu kultúrneho podujatia: „ Úcta k starším“. 
Prítomní poslanci sa zhodli a schválili termín podujatia na 23.10.2022, t. j. nedeľu so začiatkom 
o 15:00h.  
Hlasovanie č. 3 
Za: 4 poslanci / Mária Marcinová,  Ján Kešeľ, Ing. Katarína Mischurová, Anna Senyková 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 

 
K bodu č. 7, Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ 
Učiteľka v materskej škole, poverená riadením Mgr. Ivana Šarová predložila na zastupiteľstvo správu 
o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022. Keďže správa je predmetom schvaľovania, 
starosta obce dal hlasovať. Tento bod OZ schválilo.  
Hlasovanie č. 4 
Za: 4 poslanci / Mária Marcinová,  Ján Kešeľ, Ing. Katarína Mischurová, Anna Senyková 
Proti: 0 
Zdržal sa : 0  
Nehlasoval: 0 

 
K bodu č. 8, Žiadosť podaná na obecný úrad. 
Pani Jolana Janičová, obyvateľka obce Bačkov, podala žiadosť na obecný úrad ohľadne odkúpenia bytu  
v Povodňovej bytovke. Do bytu sa nasťahovala s manželom po obyvateľoch Turtákových, ktorí odišli 
bývať do Českej republiky. Poslanci Obecného zastupiteľstva navrhli prerokovať túto žiadosť novým 
vedením po Komunálnych voľbách. Preto, tento bod zobralo OZ na vedomie. 
 
Keďže sa blíži koniec štvorročného volebného obdobia, starosta obce pán Jozef Nemčík v krátkosti 
poinformoval prítomných o prísune dotácií do obce na základe podaných žiadostí za celé volebné 



obdobie. Poďakoval všetkým poslancom za aktívnu účast na zasadnutiach, za pomoc pri realizácií či už 
kultúrnych, športových a iných podujatiach, za nápady a podnety.  
Zároveň im odovzdal pozornosť v podobe hodiniek na pamiatku a za pomoc.  
Zástupcovi starostu, pánu Jankovi Kešeľovi a poslankyni Anne Senykovej pri príležitosti ich životných 
jubileí, odovzdal darčekové koše.  
Všetkým ešte raz poďakoval a zasadnutie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Mária Marcinová  ………………………………….. 
 
    Ing. Katarína Mischurová ………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Jozef Nemčík 
         Starosta obce 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


